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Abstract (en)
The invention relates to a lighting fixture (luminaire unit) which is provided in particular for strip light systems in industry. In order to achieve cost
reduction in production, stockholding, logistics and assembly, the lighting fixture is designed in such a manner that a previously customary device
carrier or lamp carrier and corresponding mechanical and electrical adaptors and fastening means are no longer necessary. The transit wirings, the
electrical and electronic operational devices and holding facilities for a luminous means are accommodated and fastened in a supporting rail which is
designed like a housing. A lower installation opening of the supporting rail, intended for installing devices, is covered by detachable light deflectors or
reflector arrangements, or blank covers. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Leuchteneinheit, die insbesondere für Lichtbandsysteme im industriellen Bereich vorgesehen ist. Um eine
Kostenreduzierung bei der Herstellung, der Lagerhaltung, Logistik und Montage zu erreichen, ist die Leuchteneinheit derart ausgebildet, daß
ein bisher üblicher Geräte- oder auch Lichtträger und entsprechende mechanische und elektrische Adapter und Befestigungsmittel nicht mehr
erforderlich sind. Die Durchgangsverdrahtungen, die elektrischen und elektronischen Betriebsgeräte und Halteeinrichtungen für ein Leuchtmittel sind
in einer gehäuseartig ausgebildeten Tragschiene aufgenommen und befestigt. Eine für den Geräteeinbau vorgesehene, untere Einbauöffnung der
Tragschiene wird von lösbaren Lichtlenkern bzw. Reflektoranordnungen oder Blindabdeckungen abgedeckt. <IMAGE>
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